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az Országgyű lés Elnöke részére

	

írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Dr . Réthelyi
Miklós, nemzeti erőforrás miniszter úrhoz

„Miért ekkora az egri Marklant Ferenc Kórház adóssága? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A rendelkezésre álló NEMFT dokumentumok alapján 2009-ben, amikor a Heves Megye i
Önkormányzat visszavette a kórházat, a nonprofit szervezet nem rendelkezett adósággal . Ez 2010 .
IV. negyedévére 7,8 milliárd Iiörintra emelkedett . Mi ennek az oka ?

Kérdezem, hogy c mögött milyen jogszabály, financiális és szakmai háttér húzódhat meg .
Mi az ami, az összeg ilyen Ionmában történő rögzítését indokolja, illetve kötelezővé tette?
Mi az oka annak, hogy a következ ő esztendőben 2011 . III. negyedévre 8,1 milliárdra emelkedett
az adósság?
Milyen folyamatok állandósultak a második esztendőben?
Milyen intézkedések történtek az adósság csökkentésére, vagy az adósság üteméne k
mérséklésére ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . március 12_

dr. Sós Tamá s
(MSZP)

országgyű lési képviselő
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